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Bemærkninger 

Fraværende: 

Referent: AJ 

Dagsorden  

 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. 
 

 

 

2 Velkommen til den nye skolebestyrelse 
 
-gennemgang og tilretning af   
forretningsorden. Bilag 1 
 
 
 
 
 
-konstituering, valg af formand og 
næstformand 
 
 

 

Valg til formand for en 2-årig periode 

Elevdeltagelse efter behov fra begyndelse af 

mødet. 

Konsekvens tilretninger  

Forældreråd i SFO sløjfes. 

 

Formand: Rikke Fræhr 

Næstformand: Daniel Olsen 
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Side 2 

- kort gennemgang af materiale vedr. 
skolebestyrelsesarbejde og principper og 
traditioner for skolebestyrelsesarbejdet på 
Harte skole, materialet uddeles på mødet 
 
-pædagogisk dag lørdag 29. september  
 
-kursus for skolebestyrelsen lørdag d. 27. 
oktober. 
 

Uddeling af diverse materiale. 

 

 

Jette fortalte om pæd.dag, hvor bestyrelsen 

også inviteres med. 

 

Invitation til kursusdag for bestyrelsen d. 

27/10 kl. 10.00-16.00 på 

Innovationsfabrikken. 

 

3 Nyt fra formand og skolebestyrelsen 
 
-brugernævnsmøder i kommende skoleår 
 
 

Når oversigten kommer sender Rikke den 

rundt i bestyrelsen. 

Et brugernævnsmøde er et fora, hvor 

forældre, ledere og politikere kan mødes og 

være i dialog.  

Opfordring til at skabe god dialog mellem 

skole og forældre. 

 

4 Nyt fra skolen 
Orientering om skoleårets start. 
 
Ledelsens arbejdsfordeling. 
 
Skolens udviklingsplan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Åben skole tiltag. 
 
Samarbejde med Bramdrup skole. 
 
 
 
SFO 
 
Skolens Udviklingsplan 
 

Bevægelse i undervisningen 

 
Vi har fået en rigtig god skolestart sammen. 
 
Anders har daglig ledelse af SFO og 
indskoling. Jette har mellemtrinnet. 
 
Ledelsen har fokus på de 6 indsatser: 
Gode faglige resultater 
Kommunikationsstrategi 
Øge elevtilgangen 
Elevtrivsel 
Medarbejdertrivsel 
Revitaliserer skolens værdier 
 
Dialog allerede i denne uge med 
forvaltningen. Vi kommer rundt på de første 
forældremøder og præsenterer 
 
Idrætsskole 
 
Aktiviteter for at skabe interesse og 
sammenhæng mellem Bramdrup skole og 
Harte skole. 
 
Teater, idrætsaktiviteter 
 
Nyhedsbreve fordeles jævnt på året. 
 
Herunder en drøftelse af bevægelse og 
frikvarter i skoledagen. Der arbejdes med 
bevægelse som en del af undervisningen, 
fagligt, socialt eller som powerbreaks. 
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Side 3 

5 Skolebestyrelsens synlighed i forhold til 
andre forældre. 
 
Skolebestyrelseskontakt for klasserne 
Deltagelse i forældremøder 
 
 
 
 
 
 
 
 
Deltagelse i Cafeaften 24. oktober 
 
 

 

0. kl: Signe 

1. kl Anders  

2. kl Daniel/Mikael 

3. kl Maria 

4b: Jakob 

4a: Rikke 

5.kl: Anders 

6.kl: Rikke 

 

Deltagelse fra bestyrelsen, Rikke 

Samarbejde med børnehaverne på 

Pinjevejen og Sønderled med reklame for 

vores skole. 

 

6 Drøftelse af skolebestyrelsens kontakt til 
politikerne i forbindelse med Kolding 
kommunes budgetlægning. 
 

- Orientering omkring kommunens 
budgetlægning og 
”Mulighedskataloget” 

 

 

Jette gennemgik ”Mulighedskataloget” 

30 mill. besparelser på skoleområdet. 

Der ligger endnu ingen endelige 

beslutninger, men det foreslåede rammer 

specialområdet mere end almenområdet. 

Bestyrelsen afsender et brev med en almen 

bekymring for yderligere besparelser på 

skoleområdet. 

 

7  Ferieplan for skoleåret 2019-2020 
 

- Uddannelsesudvalget har sendt 
forslag til ferieplan for skoleåret 
20219-2020 til høring, 
skolebestyrelsen har mulighed for 
at sende bemærkninger, ændrings 
forlag frem. Bilag 2 

-  

 

Ferieplanen tages til efterretning. 

 

Uge 31 anbefales som den ekstra lukkeuge. 

 

8 Motionsløb – sponsorløb 

- Forespørgsel fra skolen omkring 

skolebestyrelsens holdning til at 

Motionsløbet fredag d. 12. oktober 

afvikles som sponsorløb ligesom 

sidste år. 

 

 
Vi skriver ud omkring, hvor sagen med sidste 
års penge ligger lige nu. Der arbejdes med 
sagen, hvor den endelig byggegodkendelse 
hos kommunen stadig afventer. 
 
Positiv stemning omkring endnu et 
sponsorløb, hvor fokus hos det enkelte barn 
skal være det fælles mål. 
 
 
 
 



 

 

 

— 

Side 4 

9 Skolerejser 

- Forespørgsel fra skolen omkring 

skolebestyrelsens holdning til 

skolerejser over 5 skoledage – 4 

overnatninger f.eks. til Bornholm 

som en del af den understøttende 

undervisning. 

 

 

 
En god drøftelse af for og imod. 
Der en positiv stemning for at åbne for den 
enkelte årgang med op til 5 dages skolerejse. 
De beskrevne principper for området dækker 
fortsat til bestyrelsens tilfredshed. 

10  Eventuelt Modulbetaling - tages på som et punkt ved et 
senere møde 
 
Medarbejdertrivsel, - Jette gengav planen for 
dette arbejdsområde. 
 
UU-timerne - orientering omk. formålet med 
timerne og hvordan vi arbejder med det på 
Harte skole - tages op senere. 
 
Punkter: PR, Facebook 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


